
Wat hebben we bereikt 
schooljaar 2022-2023?

De Hartekiem werd terug geopend!

We zorgden ervoor dat je springtouwen, poppen,... mocht meebrengen om mee

te spelen tijdens de eerste speeltijd.

Er werd gevraagd om meer kunstgras op de speelplaats te krijgen. Dit werd ook al

besproken op school en hier wordt zeker wat mee gedaan in de toekomst.

Er werden afspraken gemaakt rond de karretjes.

De tegels die stuk waren op de speelplaats werden gemaakt.

Er werd een extra basketbal voorzien én het basketbalnet is onderweg.

We bespraken samen met de leerlingen van de kindergemeenteraad hoe we ons

nog meer konden inzetten tegen pesten.

We deden met de kiemraad mee aan Pyjamadag.

We brachten Juf Martine onder de aandacht. Je moest respect te hebben voor

haar en haar werk als poetsvrouw.

We probeerden (telkens weer ;) de afspraken van de speelplaats te herhalen en

ervoor te zorgen dat iedereen, met respect voor elkaar en de toezichthouders, fijn

op speelplaats kon spelen.

We leerden naar elkaar te luisteren, groot en klein(er), en ook binnen onze

Kiemraad respect te hebben voor ieders mening of idee.

Wat hebben we bereikt?
 

Tijdens dit schooljaar zaten we enkele keren samen met de kiemraad om ideeën aan

te brengen en bezorgdheden te bespreken. Er werden frustraties geuit, samen veel

gebabbeld, we gingen rond in de klassen en waren de stem van onze klasgenoten. 

Maar wat hebben we eigenlijk samen bereikt? 

Ik ben heel fier op jullie, Kiemraad 2022-2023, jullie hebben dit heel erg goed gedaan!

                                                                                                                                        Juf Magali


